
Zápis ze schůze žákovského parlamentu 

 ze dne 17. 12. 2019 

 
 

1. Informace o činnosti studentského parlamentu města 

Kyjova a o jeho výjezdním zasedání v Pardubicích 

Seznámení s „Občasníkem“ 

2. Školní jídelna a kvalita obědů – žáci mají toto téma 

probrat ve třídách a případně sdělit svá zjištění a 

poznatky. 

Možnost svolat schůzku se zástupci školní jídelny. 

3. Investice částky 30 000 Kč  

Za uvedenou částku se budou během tohoto pololetí 

instalovat digitální hodiny v suterénu u šaten a ve druhém 

patře. Tento nápad byl mezi mnoha dalšími návrhy 

žákovského parlamentu.  

Kromě této investice bude ve škole další nové, hlavně 

sportovní vybavení, ale třeba také nové knížky ve školní 

knihovně. 

4. WiFi pro výuku 

Pro potřeby výuky budou moci žáci využívat i síť WiFi. 


